

Telephone: 2388 8194  
2385 2352  
Facsimile: 2771 4085  
E-mail : recreio@biznetvigator.com



20 GASCOIGNE ROAD  
KING'S PARK  
KOWLOON, HONG KONG.

# CLUB DE RECREIO

OFICIAL DA ORDEM MILITAR DE CRISTO

## **TROPICAL CYCLONE WARNING BULLETIN**

Issued by the Hong Kong Observatory at 12:00 p.m.

Tropical Cyclone Yagi is a mature storm. Under the influence of its outer circulation, strong winds affected many places of the territory with occasional gale wind on high ground. Yagi will remain at super typhoon intensity and skirt around 300km to the southeast of Hong Kong. The Observatory announced will issuing the Number 8 Gale or Storm Signal at 6:20 p.m. today.

### **Typhoon Signal No. 8 and Closing of the Clubhouse and Facilities**

The General Committee agreed that the Club should close at 5:00 p.m. today, in order for staff to ensure the precautionary preparations are completed and have sufficient time to get home.

Members must leave the Club before the above mentioned time.

Patrick WONG  
General Manager  
Club De Recreio  
5<sup>th</sup> September 2024

Telephone: 2388 8194  
2385 2352  
Facsimile: 2771 4085  
E-mail : recreio@biznetvigator.com



20 GASCOIGNE ROAD  
KING'S PARK  
KOWLOON, HONG KONG.

# CLUB DE RECREIO

OFICIAL DA ORDEM MILITAR DE CRISTO

## 熱帶氣旋警告公告

摩羯發展成熟，受其外圍環流影響，本港多處地方吹強風，高地間中吹烈風。按照現時預測，摩羯將維持超強颱風強度，在明早於本港西南 300 公里左右掠過。預料與摩羯相關的烈風區，會在今晚及明早影響珠江口一帶。本港風力將逐步增強，天氣轉壞，天文台會在今日下午 6 時 20 分改發八號烈風或暴風信號。

### 8 號風球下會所及設施關閉

委員會決定，本會需於天文台預計發出 8 號颱風訊號前，9 月 5 日下午 5 時關閉會所，以確保員工做足預防準備及有足夠時間回家。

懇請所有會員在上述時間前必須離開本會。

Patrick WONG

總經理

西洋波會

2024 年 9 月 5 日